



**Municipalité de Bury  
MRC du Haut-Saint-François,**

**D'EMPLOI D'ÉTÉ 2019  
COORDONNATEUR (TRICE) DU CAMP DE JOUR**

- Dois avoir au minimum 18 ans.
- Exécute diverses tâches reliées à l'élaboration du programme d'animation soit la planification (élaboration du programme estivale 2019)
- Fais l'achat des fournitures nécessaires pour les activités), l'organisation
- Prépare et dirige les projets d'activités et de bricolage ainsi que le suivi des activités
- Supervise les animateurs et assure l'application des règles de sécurité, de bonne conduite et d'éthique
- Début d'emploi à discuter.

**La priorité sera donnée aux résidants de la municipalité (à compétence égale)**

Dépôt des candidatures jusqu'au 21 mai 2019, à midi. Si vous souhaitez postuler, vous devez soumettre votre candidature en mentionnant le poste désiré à :

Ressources humaines  
569, rue Main,  
Bury (Québec) J0B 1J0  
Courriel ; [information.bury@hsfqc.ca](mailto:information.bury@hsfqc.ca)  
Télécopieur ; 819-872-3675

---

**Seules les candidatures retenues seront contactées**

---

**2019 SUMMER JOB POSTING  
DAY CAMP COORDINATOR**

- Must be at least 18 years old.
- Performs various tasks related to the development of the animation program, namely planning (development of the 2019 summer program)
- Purchase the necessary supplies for the activities, the organization
- Prepares and directs activity and craft projects as well as activity monitoring
- Supervise the animators and ensure the application of the safety rules, good behaviour and ethics
- Starting date of employment to be discussed.

**Priority given to residents of the Municipality (with equal skills)**

Submission of applications until May 21, 2019, at noon. If you wish to apply, you must submit your application mentioning the desired position:

Human Resources,  
569 Main Street  
Bury, QC J0B 1J0  
By email: [information.bury@hsfqc.ca](mailto:information.bury@hsfqc.ca)  
By fax: 819-872-3675

Only selected candidates will be contacted.